



ໂຄງການ BAF II
ກໍລະນີສຶກສາທີ 5
ມີນາ 2022

ແຮນດີ

ເວັບໄຊ:
www.handee.la

ຂະແໜງ:
ການສະໜອງການ
ບໍລິການ

ກິດຈະກຳທີ່ໄດ້ຮັບທຶນສົມທົບ:
ການຕະຫຼາດ ແລະ
ໄອຊີທີ

ບໍລິສັດທີ່ປຶກສາຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ:
JMS Business
Solutions
ແລະ
LaiLaoLab



ແອັບ ທີ່ເຊື່ອມຕໍ່ລະຫວ່າງຜູ້ໃຊ້ບໍລິການ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການເອກະລາດ

ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບບໍລິສັດ

ສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນໃນຕົ້ນປີ 2020, ແຮນດີ (Handee) ໃຫ້ບໍລິການດ້ານແອັບພິເຄຊັນໃນມືຖື (ຫຼື ເອີ້ນວ່າ ແອັບ) ທີ່ເຊື່ອມຕໍ່ລະຫວ່າງຜູ້ໃຊ້ແອັບກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການເອກະລາດ ແລະ ແຮງງານອິດສະຫຼະ. ປະຈຸບັນ ແອັບດັ່ງກ່າວໃຫ້ບໍລິການພາຍໃນນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນເທົ່ານັ້ນ ແລະ ມີແຜນທີ່ຈະຂະຫຍາຍການບໍລິການອອກສູ່ແຂວງອື່ນໆທົ່ວປະເທດໃນອະນາຄົດ. ປະຈຸບັນ, ບໍລິສັດມີລູກຄ້າ 1,077 ຄົນ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການເອກະລາດ 402 ຄົນ ທີ່ນຳໃຊ້ແຜດຟອມນີ້.

ແອັບແຮນດີມີປະໂຫຍດໃຫ້ແກ່ຜູ້ໃຊ້ແອັບ ຄື: ລູກຄ້າທີ່ກຳລັງຊອກຫາຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການເອກະລາດທີ່ກຳລັງຊອກຫາລູກຄ້າເພື່ອນຳໃຊ້ບໍລິການຂອງຕົນ. ໃນແອັບມີການບໍລິການຫຼາຍກວ່າ 70 ປະເພດ ພາຍໃຕ້ 10 ກຸ່ມ ຄື: i) ການອອກແບບກູບປູຝັກ, ii) ການບຳລຸງຮັກສາລະບົບໄຟ, iii) ການແປພາສາ ແລະ ຂຽນບົດລາຍງານ, iv) ການບຳລຸງຮັກສາ ສະຖານທີ່ກໍ່ສ້າງ ແລະ ອາຄານ, v) ການບໍລິການອາຫານ/ການຈັດງານ, vi) ໄອຊີທີ, vii) ການສອນພິເສດ, viii) ການປະຕິບັດງານດ້ານທຸລະກິດ, ການຕະຫຼາດ ແລະ ການໂຄສະນາ, ix) ສື່ສານມວນຊົນ ແລະ ການບັນເທີງ, ແລະ x) ການບໍລິການທົ່ວໄປ.

ແຮນດີ
Handee
ຍິນດີຕ້ອນຮັບສູ່
Handee

ແຜລັດຟອມເທິງມືຖື ທຳອິດ ໂດຍຄົນລາວທີ່ຈະຊ່ວຍສົ່ງເສີມການສ້າງວຽກເຮັດງານທຳໃຫ້ຄົນພາຍໃນສິ່ງຄົມລາວ, ສະດວກສະບາຍ, ດ້ວຍຮູບແບບທີ່ງ່າຍໃນການນຳໃຊ້ ແລະ ມາພ້ອມດຸນປະໂຫຍດອີກນາໆປະການ.

Download Now for Free

Download on the App Store | GET IT ON Google play

ອຸປະສັກຕໍ່ການຂະຫຍາຍທຸລະກິດມີຫຍັງແດ່?

ບໍລິສັດຄາດວ່າຈະສາມາດສ້າງຄວາມປ່ຽນແປງໃຫ້ແກ່ຕະຫຼາດການໃຫ້ບໍລິການແບບດັ້ງເດີມໄດ້ ໂດຍເຮັດໃຫ້ທັງຜູ້ໃຊ້ບໍລິການໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການເອກະລາດຫຼື ຜູ້ໃຊ້ແຮງງານອິດສະຫຼະ ກໍ່ມີລາຍຮັບເພີ່ມຂຶ້ນ. ແຕ່ບໍລິສັດບໍ່ຄິດເລີຍວ່າພະຍາດລະບາດໃນທົ່ວໂລກຈະສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ການພັດທະນາ ແລະ ການຂະຫຍາຍຕົວຂອງບໍລິສັດ, ເມື່ອເສດຖະກິດມີການຫົດຕົວລົງຢ່າງວ່ອງໄວ ແລະ ມາດຕະການເພື່ອປົກປ້ອງສຸຂະພາບຕ່າງໆ ທີ່ຖືກນຳໃຊ້ ກໍ່ເປັນສິ່ງກົດຂວາງການດຳເນີນທຸລະກິດ.

ສິ່ງທ້າທາຍຂອງບໍລິສັດແມ່ນການຮັບມືກັບເຫດການດັ່ງກ່າວຢ່າງທັນເວລາ. ແຕ່ບໍລິສັດກໍ່ໄດ້ຕັດສິນໃຈວ່າການຮັບເອົາບໍລິການທີ່ປຶກສາຈາກຊຽວຊານພາຍນອກເປັນທາງອອກທີ່ດີທີ່ສຸດເພື່ອເຮັດໃຫ້ທຸລະກິດກ້າວຕໍ່ໄປທາງໜ້າ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ, ເພື່ອເຂົ້າເຖິງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທີ່ຖືກຕ້ອງ, ຮັບປະກັນການໄດ້ຮັບຄຳແນະນຳທີ່ມີຄຸນນະພາບ ແລະ ມີລາຄາຖືກ, ບໍລິສັດຕ້ອງໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອແບບມີອາຊີບຈາກທີມງານໃຫ້ຄຳແນະນຳຂອງໂຄງການ BAF II.





ການຊ່ວຍເຫຼືອຈາກໂຄງການ BAF II

ໂຄງການ BAF II ໄດ້ໃຫ້ທຶນສົມທົບສອງທຶນແກ່ບໍລິສັດແຮນດີເພື່ອຊ່ວຍຈັດຕັ້ງປະຕິບັດສອງກິດຈະກຳຕາມແຜນການຂະຫຍາຍທຸລະກິດ. ກິດຈະກຳທຳອິດ ແມ່ນການຊ່ວຍເຫຼືອໃນການວິເຄາະສະພາບການຂອງຕະຫຼາດສຳລັບການບໍລິການເອກະລາດໃນ ສປປ ລາວ, ຈາກການຊ່ວຍເຫຼືອດັ່ງກ່າວ ບໍລິສັດສາມາດສ້າງແຜນຍຸດທະສາດການພັດທະນາການຕະຫຼາດຂອງຕົນໄດ້. ການເຮັດວິໄຈຕະຫຼາດແມ່ນໄດ້ນຳໃຊ້ SWOT, ບໍລິສັດທີ່ປຶກສາ ສາມາດສະໜອງແຜນການຕະຫຼາດທີ່ມີລາຍລະອຽດເທົ່າທຽມກັບແຜນຂອງບໍລິສັດສ້າງເອງ ແລະ ກວມເອົາທັງສື່ການໂຄສະນາແບບດັ້ງເດີມ ແລະ ຜ່ານໂຊແຊວມີເດຍ.

“ໃນການເປັນ SME ແລະ ຜູ້ຈັດການທຸລະກິດຢູ່ລາວ, ພວກເຮົາປະເຊີນໜ້າກັບສິ່ງທ້າທາຍຫຼາຍຢ່າງໃນການດຳເນີນທຸລະກິດ. ສະນັ້ນ, ພວກເຮົາຕ້ອງໃຫ້ໄດ້ຮັບທຶນສົມທົບຈາກໂຄງການ BAF II. ບໍ່ພຽງແຕ່ເປັນການໃຫ້ທຶນຊ່ວຍເຫຼືອເທົ່ານັ້ນ, ທຶນງານຂອງໂຄງການ BAF II ຍັງໃຫ້ຄຳປຶກສາ ແລະ ແນະນຳດ້ານຍຸດທະສາດ ທີ່ດີ. ໂຄງການ BAF II ໄດ້ຊ່ວຍເຮັດໃຫ້ບໍລິສັດຂອງພວກເຮົາຖືກຮັບຮູ້ຫຼາຍຂຶ້ນຜ່ານກິດຈະກຳດຳເນີນການຕະຫຼາດ, ຈາກຄຳແນະນຳໃນການເລືອກເອົາຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທີ່ດີທີ່ສຸດ. ໂຄງການ BAF II ເປັນແຮງບັນດານໃຈໃຫ້ພວກເຮົາເຖິງຂຶ້ນກວ່າເກົ່າ ແລະ ເປັນມີອາຊີບກວ່າເກົ່າ ໃນການດຳເນີນກິດຈະການຂອງພວກເຮົາ. ສະນັ້ນ, ພວກເຮົາຂໍສະແດງຄວາມຂອບໃຈຕໍ່ການຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະ ຫວັງວ່າໂຄງການ BAF II ຈະສືບຕໍ່ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອທຸລະກິດ SMEs ຢູ່ລາວໃນອະນາຄົດ.”

ທ່ານ. ວິຊຸນ ນະວຽງຈັນ, ຜູ້ບໍລິຫານ Handee Co. Ltd.



“ບໍລິສັດແຮນດີ ມີເຈົ້າຂອງ ແລະ ບໍລິຫານໂດຍທຶນງານທີ່ໜຸ່ມນ້ອຍ ແລະ ມີພອນສະຫວັນ. ແລະ ຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມສຸກທີ່ໄດ້ເຮັດວຽກຮ່ວມກັບທຶນງານ. ແຮງຂັບເຂື່ອນຂອງພວກເຂົາໄດ້ສົ່ງເຖິງຂ້າພະເຈົ້າ ດ້ວຍເຫດນັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າ ຮູ້ສຶກມີກຳລັງໃຈທຸກຄັ້ງທີ່ໄດ້ໃຫ້ຄຳປຶກສາແກ່ພວກເຂົາ. ແຕ່ມັນບໍ່ໄດ້ເປັນພຽງແຕ່ການສົ່ງຂໍ້ມູນແຕ່ຝ່າຍດຽວເທົ່ານັ້ນ, ທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ໃຫ້ຄຳປຶກສາແກ່ບໍລິສັດ; ພວກເຂົາຍັງໃຫ້ໂອກາດຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນເບື້ອງຫຼັງຂອງທຸລະກິດ. ຈາກກິດຈະກຳນີ້ ຂ້າພະເຈົ້າຮຽນຮູ້ໃນສິ່ງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ສາມາດຮຽນຮູ້ໄດ້ຈາກຫ້ອງຮຽນເລີຍ.”

ທ່ານນາງ ເມ, ຮອງຫົວໜ້າໂຄງການ BAF II

ກິດຈະກຳທີສອງໂຄງການ BAF II ໃຫ້ທຶນສົມທົບເພື່ອຊ່ວຍເຫຼືອບໍລິສັດແຮນດີພັດທະນາຍົກລະດັບແອັບພິເຄຊັນ, ຫຼັງຈາກຜ່ານໄລຍະການທົດລອງ ແລະ ມີຫຼັກຖານທີ່ເຮັດໃຫ້ເຫັນວ່າແຜນຝອມດັ່ງກ່າວຈະໄດ້ຮັບປະໂຫຍດຈາກການຍົກລະດັບ. ການຍົກລະດັບປະກອບມີອົງປະກອບທີ່ເພີ່ມເຂົ້າມາ, ມີອົງປະກອບທີ່ເປັນກະດານຂ່າວ, ທີ່ສາມາດກວດແກ້ ແລະ ຍົກເລີກ ບົດຄວາມທີ່ໄດ້ຂຽນລົງໃນ ແຜນຝອມໄດ້, ຫ້ອງສົນທະນາ, ການຕັ້ງຄ່າແບບເປັນສ່ວນຕົວທີ່ເພີ່ມຂຶ້ນມາ, ການຄຸ້ມຄອງການລາຍງານກ່ຽວກັບການໂຄສະນາ, ກະດານຄວບຄຸມການລາຍງານ, e-KYC, ການໃສ່ລະຫັດຜ່ານແຕ່ເທື່ອດຽວ, ລວມທັງການຍົກລະດັບຂອງການຄົ້ນຫາ ແລະ ການໃຫ້ທະແນນ ແລະ ອື່ນໆ.

ບໍລິສັດແຮນດີໄດ້ເລືອກເອົາບໍລິສັດທີ່ປຶກສາທີ່ແຕກຕ່າງກັນໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດສອງກິດຈະກຳອີງຕາມປະສິບການ ແລະ ຄວາມຊຳນານງານຂອງທັງສອງບໍລິສັດ.

ພົບບໍລິການຂອງທ່ານພຽງປາຍນ້ຳ

- ປະກາດຄວາມຕ້ອງການໂດຍບໍ່ມີຄ່າໃຊ້ຈ່າຍ
- ມີໝວດບໍລິການທີ່ຫຼາກຫຼາຍ
- ໂປ່ງໃສ ບໍ່ມີຄ່າທຳນຽມໃນການຈ້າງງານ
- ງ່າຍໃນການເອົາເຖິງຜູ້ຮັບເໝົາ
- ຂໍ້ມູນປະສິບການຊ່ວຍໃນການຕັດສິນໃຈ



ບົດຮຽນທີ່ຖອດຖອນໄດ້

ທຸລະກິດຢູ່ສປປ ລາວ ຕ້ອງຮັບມືກັບຄວາມບໍ່ແນ່ນອນພາຍໃຕ້ສະຖານະການລະບາດຂອງພະຍາດ, ອິກດົນປານໃດທີ່ ໂຄວິດ 19 ຈະສິ້ນສຸດລົງ ແລະ ເວລາໃດທີ່ສະຖານະການຈະກັບຄືນມາເປັນປົກກະຕິ. ຍິ່ງໄປກວ່ານັ້ນ, ການໃຊ້ຈ່າຍຂອງຜູ້ບໍລິໂພກ ແລະ ລູກຄ້າກໍ່ມີການປ່ຽນແປງ ແລະ ຮູບແບບຂອງຜິດຕິກຳອື່ນໆໃນສະຖານະການຂອງພະຍາດລະບາດກໍ່ປ່ຽນໄປ. ບໍລິສັດແຮນດີດຳເນີນການໄວເພື່ອເປັນຜູ້ນຳໜ້າ ແລະ ສ້າງວິທີການເອົາໂຕລອດແບບໃໝ່ພາຍໃຕ້ສະພາບການລະບາດຂອງພະຍາດ ແລະ ເຮັດໃຫ້ຕົນເອງເຂັ້ມແຂງຂຶ້ນກວ່າເກົ່າ. ບໍລິສັດໄດ້ຫວນເບິ່ງຄືນອະດີດ ແລະ ວິໃຈຜົນສຳເລັດຂອງຕົນ, ຈາກນັ້ນໄດ້ຊອກຫາຊັບພະຍາກອນຕ່າງໆທີ່ມີຢູ່ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ຕົນເອງສາມາດປັບໂຕ ດັ່ງນັ້ນ ບໍລິສັດຈຶ່ງໄດ້ເຂົ້າມາຫາໂຄງການ BAF II.

ຖ້ານທ່ານຕ້ອງການຮຽນຮູ້ເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບໂຄງການ BAF II ແລະ ພວກເຮົາຈະຊ່ວຍພັດທະນາທຸລະກິດຂອງທ່ານໄດ້ດ້ວຍວິທີໃດ? ເຂົ້າເບິ່ງເວັບໄຊ

www.baflaos.com ແລະ ເອົາສາມາດເລີ່ມປຶກສາຫາລືກັນໄດ້.

